



**Township of East Hawkesbury
Canton de Hawkesbury Est**

Procès-verbal | Meeting Minutes

N° : 2020-04
Type : Ordinaire / Regular ; Extraordinaire / Special:
Date : March 2 /le 2 mars 2020
Heure / Time : 6 :30 p.m./18h30
Endroit / Location: Council Chambers, St. Eugène, ON
Président / Chair: Robert Kirby
Préparé par / Prepared by: Hemi Villeneuve

FRANÇAIS	ENGLISH
<u>Présence des membres du Conseil</u>	<u>Council Members Attendance</u>
Robert Kirby, <i>maire</i> Richard Sauvé, <i>conseiller</i> Stéphanie Sabourin, <i>conseillère</i> Karina Sauvé, <i>conseillère</i> Simon Rozon, <i>conseiller</i>	Robert Kirby, <i>Mayor</i> Richard Sauvé, <i>Councillor</i> Stéphanie Sabourin, <i>Councillor</i> Karina Sauvé, <i>Councillor</i> Simon Rozon, <i>Councillor</i>
<u>Présence des employés</u> Luc Lalonde- DG/Greffier-Trésorier Hemi Villeneuve- Greffière adjointe	<u>Staff Attendance</u> Luc Lalonde -CAO/Clerk-Treasurer Hemi Villeneuve-Deputy Clerk
<u>1. Ouverture de l'assemblée</u> Que la présente assemblée ordinaire soit ouverte à 18h32. <u>2. Modifications et additions à l'ordre du jour</u> 14.1- Discussion extension du gaz naturel <u>3. Adoption de l'ordre du jour</u> Résolution #2020-29 Qu'il soit résolu que l'ordre du jour soit accepté incluant les modifications apportées séance tenante, le cas échéant. Adoptée <u>4. Déclaration(s) de conflit d'intérêts</u> Aucun <u>5. Règlement Municipal</u> Résolution #2020-18 11.1- Qu'il soit résolu que la liste suivante de règlement pour la maintenance de 2019 des drains municipaux, soit lu et adopté en première, deuxième et troisième lecture. 2020-11 Gilbert J Barton 2020-12 Lefebvre 2020-13 Carles Bernique 2020-14 Robert James Kozak	<u>1. Call to Order</u> That the present Regular meeting be opened at 6h32. <u>2. Changes and Additions to the Agenda</u> 14.1- Discussion Natural gas expansion <u>3. Adoption of Agenda</u> Resolution #2020-29 Be it resolved that the agenda be accepted, including the modifications made forthwith, as applicable. Carried <u>4. Disclosure(s) of Conflict of Interest</u> None <u>5. Municipal By-Laws</u> Resolution #2020-30 11.1- Be it resolved that the following list of By-Laws for the 2019 municipal drain maintenance, be read a first, second and third time and passed in Open Council. 2020-11 Gilbert J Barton 2020-12 Lefebvre 2020-13 Carles Bernique 2020-14 Robert James Kozak 2020-15 Little Rideau

2020-15 Little Rideau
 2020-16 Charles Bernique branch 1
 2020-17 Vandergoten
 2020-18 Binette
 2020-19 Wilfrid Reilly

Adoptée

Résolution #2020-31

11.2- Qu'il soit résolu que le règlement No. 2020-20 étant un règlement pour facturer les taxes foncières intérim de 2020, soit lu et adopté en première, deuxième et troisième lecture.

Adoptée

6. Règlement pour confirmer les procédures du Conseil

Résolution #2020-32

17.1- Qu'il soit résolu que le règlement No. 2020-10 étant un règlement pour confirmer les procédures du Conseil à sa réunion ordinaire du 2 mars 2020, soit lu et adopté en première, deuxième et troisième lecture.

Adoptée

7. Discussion

Luc informe le conseil que nous avons reçu une lettre que Enbridge propose un projet qui serait intéressant de soumettre notre application. Nous devons trouver une solution pour avoir l'information demandée pour la demande. Le conseil propose.

Une réunion publique

Une lettre au résident (Chute-a-Blondeau)

Enbridge doit soumettre les critères pour le sondage avant de poursuivre nos démarches. La discussion sera à reprendre à la prochaine réunion.

8. Ajournement

Résolution #2020-33

Qu'il soit résolu que la présente assemblée soit ajournée à 19h17.

Adoptée

2020-16 Charles Bernique branch 1
 2020-17 Vandergoten
 2020-18 Binette
 2020-19 Wilfrid Reilly

Carried

Resolution #2020-31

11.2- Be it resolved that By-Law No. 2020-20 being a by-law to provide for Interim tax levies for 2020, be read a first, second and third time and passed in Open Council.

Carried

6. Confirming By-law

Resolution #2020-32

17.1- Be it resolved that By-Law No. 2020-10 being a By-law to confirm Council proceedings at its regular meeting of March 2, 2020 be read a first, second and third time and passed in Open Council.

Carried

7. Discussion

Luc informed council that we have received a letter that Enbridge is proposing a project that would be interesting to submit our application. We need to find a solution to get the information requested for the application. Council proposes.

A public meeting

A letter to the resident (Chute-a-Blondeau)

Enbridge must submit the criteria for the survey before we can proceed. Discussion to be continued at next meeting.

8. Adjournment

Resolution #2020-33

Be it resolved that the present meeting be adjourned at 7:17 p.m.

Carried

Robert Kirby
 Maire/Mayor

Luc Lalonde
 Greffier-Trésorier / Clerk-Treasurer